

600002110

**FOR FOOD PLANT AND OTHER INDUSTRIAL USE ONLY.  
POUR LA USINE DE NOURRITURE ET TOUT AUTRE USAGE INDUSTRIEL SEULEMENT.**

**DIRECTIONS:** Pretest small area before using on synthetic surfaces. Apply liberally by spraying and allow to run off. Allow to air dry or dry with an absorbent cloth. Repeat if necessary. For food plant use: Not for use on food contact surfaces, avoid contamination during application and storage. May harm some plastics and painted areas. Test in inconspicuous area prior to use.

**DANGER:** Flammable Aerosol. Contains gas under pressure; may explode if heated. Causes eye irritation. May be fatal if swallowed and enters airways. Keep away from heat, sparks, open flames, and hot surfaces. —No smoking. Do not spray on an open flame or other ignition source. Pressurized container: Do not pierce or burn, even after use. Wash hands thoroughly after handling. **FIRST AID:** IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical attention. IF SWALLOWED: Immediately call a poison center or doctor. Do NOT induce vomiting. **STORAGE:** Store locked up. Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50 °C/122°F. Store in a well-ventilated place. **DISPOSAL:** Dispose of contents and container in accordance with local, state, and national regulations.

SDS available at [www.stateindustrial.com](http://www.stateindustrial.com)  
or 1-800-782-2436

**MODE D' EMPLOI :** Faire un essai sur une petite partie avant d'utiliser le produit sur des revêtements synthétiques. Vaporiser abondamment et laisser le produit s'écouler. Laisser sécher à l'air ou essuyer avec un chiffon absorbant. Au besoin, refaire une application. Utilisation dans l'industrie alimentaire: Ne pas utiliser sur des surfaces en contact avec des aliments, éviter la contamination durant l'application et l'entreposage. Peut nuire à certains plastiques et les surfaces peintes. Essai dans un endroit peu visible avant de l'utiliser.

**DANGER :** Aérosol inflammable. Contient un gaz sous pression; peut exploser s'il est chauffé. Provoque une irritation oculaire. Peut être mortel en cas d'ingestion et de pénétration dans les voies respiratoires. Garder éloigné de la chaleur, des étincelles, des flammes nues et de surfaces chaudes. —Ne pas fumer. Ne pas pulvériser sur une flamme nue ou une autre source d'inflammation. Contenant sous pression : Ne pas percer ou brûler, même après usage. Se laver minutieusement les mains après manipulation. **PREMIERS SOINS :** EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Rincer doucement avec de l'eau pendant plusieurs minutes. Retirer les lentilles de contact, si présents et facile à faire. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste : Consulter un médecin. EN CAS D'INGESTION: Appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas faire vomir. **STOCKAGE :** Stocker verrouillé. Protéger de la lumière du soleil. Ne pas exposer à des températures supérieures à 50 °C/122 °F. Stocker dans un endroit bien ventilé. **DISPOSITION :** Disposer de contenu et contenant conformément aux locaux, d'État, et les réglementations nationales.

La fiche signalétique est disponible à [www.stateindustrial.com](http://www.stateindustrial.com)  
ou en communiquant au 1-800-782-2436

**TOP FIVE INGREDIENTS AND HAZARDOUS SUBSTANCES/CINQ INGRÉDIENTS PRINCIPAUX ET SUBSTANCES DANGEREUSES:** Isoparaffinic Hydrocarbon (CAS #64742-47-8), 1, 8-p-Menthadiene (CAS #5989-27-5), Propane (CAS #74-98-6) and Carbon Dioxide (CAS #124-38-9).

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use or handling of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.

State Industrial Products  
5915 Landerbrook Drive  
Mayfield Heights, OH 44124  
To Order Call: 1-866-747-2229  
[www.statechemical.com](http://www.statechemical.com)

6935 Davand Drive  
Mississauga, Ontario L5T 1L5  
To Order Call: 1-800-668-6513

Royal Industrial Park, Bldg "M"  
Local #5, Carr 869, km 1.5 Palmas  
Cataño, PR, 00962  
To Order Call: 787-275-3185

**HMIS: 1 - HEALTH; 2 - FLAMMABILITY; 0 - REACTIVITY; A - PROTECTIVE EQUIPMENT**  
61R02

© Copyright 2016 - State Industrial Products Corp.

MADE IN THE USA

Product # 121698

NATURAL CITRUS DEGREASER  
DÉGRAISSANT NATUREL AUX AGRUMES

**State®**  
Since 1911

# CURRENT ISSUE®

## Natural Citrus Degreaser Dégraissant naturel aux agrumes

- Ready to use citrus solvent degreaser
- Contains no chlorinated solvents/leaves no residue
- High dielectric strength of 48,000 volts



### DANGER

FLAMMABLE AEROSOL. CONTAINS GAS UNDER PRESSURE: MAY EXPLODE IF HEATED.

### KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

READ LABEL BEFORE USE.

### DANGER

AÉROSOL INFLAMMABLE. CONTIENT UN GAZ SOUS PRESSION : PEUT EXPLOSER S'IL EST CHAUFFÉ.

### GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT UTILISATION.

### Care For Work Environments®

NET WT. / POIDS NET:  
12 OZ. (340 g)

[www.statechemical.com](http://www.statechemical.com)